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Działkowcy z ROD „Nadzieja" w Przemyślu uczestniczący w 
walnym zebraniu sprawozdawczym wyrażają ogromny niepokój z 
powodu braku stanowiska Pani Marszalek odnośnie przyszłości 
ruchu ogrodnictwa działkowego w Polsce. 

Ogrody działkowe istnieją w naszym kraju już ponad sto lat, 
a ich funkcjonowanie opierało się na podobnych zasadach, jakie 
zostały zapisane w ustawie o rodzinnych ogrodach działkowych. 
Przez ostatnie pięć lat nikomu te zasady nie przeszkadzały, dc 
czasu złożenia przez I Prezesa Sądu Najwyższego wniosku o 
stwierdzenie niezgodności z Konstytucją całej ustawy. Rzeczywiste 
intencje tego wniosku są jasne - teraz grunty zajmowane przez 
ogrody działkowe stały się łakomym kąskiem dla prywatnego 
biznesu. Usunięcie ustaw i Polskiego Związku Działkowców 
stojącego na straży ogrodów działkowych, otworzy szeroko drogę 
do przejmowania terenów ogrodów. 

Jesteśmy przekonani, że jednoznaczna wypowiedź Pani 
Marszałek popierająca polskich działkowców, skutecznie 
powstrzyma wszelkie zapędy likwidatorów ruchu ogrodnictwa 
działkowego. 
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